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НОВИ САД 

З А П И С Н И К 

 

са XIII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 13. априла 2021. године, у згради Скупштине 

Аутономне покрајине Војводине, Владике Платона бб, Велика сала, са почетком у 10.04 часова. 

 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 

 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 

 
1. МИЛАНА АРЊАШ 39.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 

2.  ЖИВОРАД АРСИЋ  40.  ДРАГАН ПАЈИЋ 

3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 41.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 

4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 42.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 

5.  ДУШАН БРКИЋ 43.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 

6.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 44.  ДУШАН ПОПОВИЋ 

7.  ЦВИЈА ВАСИЋ 45.  ИГОР ПОПОВИЋ 

8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 

9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 47.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 

10.  ИВАНА ВУЈАСИН  48.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 

11.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 

12.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 

13.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 51.  РАДМИЛА РАЂЕНОВИЋ 

14.  САЊА ДРАШКО 52.  ВЕРИЦА РАКИЋ 

15.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 53.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 

16.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 54.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 

17.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 55.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 

18.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 56.  МАЈА СЕДЛАРЕВИЋ 

19.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 57.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 

20.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 58.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 

21.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 59.  ИВАН СТРИБЕР 

22.  КРИСТИНА КАРАИЋ 60.  ЗОРАН СУБОТИЋ 

23.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 61.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 

24.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 62.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 

25.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 63.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 

26.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 64.  СИНИША ТРКУЉА 

27.  ЂУЛА КИШ 65.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 

28.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 66.  ВЕСНА УРОШЕВ 

29.  РОБЕРТ КОЛАР 67.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 

30.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 68.  САЊА УЗЕЛАЦ 

31.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 69.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 

32.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 70.  ИГОР ЦРНОБАРАЦ 

33.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 71.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 

34.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 72.  

    

СИМО ЧАБАРКАПА  

35.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ     73.     ДУБРАВКА ЏОЏО 

36.  МИЛОРАД МИРЧИЋ   

37.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ   

38.  САША НОВАКОВИЋ   

 

Седници нису присуствовали: Бојан Вулин, Марица Матијевић, Зоран Поповић, Зоран 

Симоновић и  Славенко Унковић.                    
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Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила              

MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 

 

Председница Скупштине је, на основу службене евиденције о присутности 

одборника седници Скупштине Града, утврдила да седници Скупштине присуствује 71 

одборница и одборник, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је  

одборници: Зоран Поповић, Бојан Вулин, Марица Матијевић, Зоран Симоновић и 

Славенко Унковић обавестили да су спречени да присуствују седници.   

 

Председница Скупштине је указала да се и ова седница Скупштине Града одржава 

у сали Скупштине Аутономне покрајине Војводине у циљу примене мера ради 

спречавања ширења заразне болести COVID 19, те да ће се јављање за учешће у расправи 

и гласање спроводити дизањем руке и  замолила је  одборнице и одборнике  да се 

приликом учешћа у расправи представе, ради тонског записа. 

 

Имајући у виду да се седница одржава у просторији у којој систем за електронско 

гласање није у функцији, на основу члана 104. став 3. Пословника Скупштине Града 

председница Скупштине је предложила да се на овој седници Скупштине Града гласа 

дизањем руке. 

  

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно  да је 

Скупштина већином гласова усвојила предлог да се на овој седници Скупштине гласа 

дизањем руке. 

 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да ће због кратког 

рока у одржавању седница Записник са XII седнице Скупштине Града Новог Сада бити 

достављен на разматрање и усвајање на наредној седници Скупштине Града Новог Сада.  

 

Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницама у сазиву и допису 

од 12. априла 2021. године. 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања, који су достављени одборницама и одборницима  уз допис 

од 12. априла 2021. године. 

 

Председница Скупштине је упитала председника Комисије  да ли жели да изнесе 

предлоге Комисије. 
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 Петар Ћировић, председник Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања, представник предлагача: „Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада на седници између две 

седнице Скупштине Града 12. априла текуће године утврдила је следеће предлоге 

решења: у складу са Листом кандидата за именовање директора  коју је утврдио Управни 

одбор Стамбене агенције Града Новог Сада након спроведеног јавног конкурса Комисија 

је утврдила Предлог решења о именовању  директора Стамбене агенције Града Новог 

Сада. Због истека мандата Комисија је утврдила и Предлог решења о престанку дужности  

председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад, као и 

Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Пут“ Нови Сад. Предлажем Скупштини Града Новог Сада да наведена решења 

донесе у предложеном тексту.“ 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења 

Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 6. 

тачка дневног реда.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 

На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада  

председница Скупштине је предложила да се споји расправа:  

 

- за тачке 4. и 5. о Годишњем извештају о раду Стамбене агенције Града Новог 

Сада за 2020. годину и Годишњем ликвидационом извештају са стањем на дан 31. децембар 

2020. године Јавног предузећа „Пословни простор“ Нови Сад – у ликвидацији. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

 

 за тачку 6. о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 
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Председница Скупштине ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао  

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  следећи 

    

    ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о Програму уређивања грађевинског 

земљишта за 2021. годину 

2. Предлог одлуке о отуђењу неизграђеног грађевинског земљишта у јавној својини Града 

Новог Сада у јавну својину Републике Србије, непосредном погодбом, без накнаде 

3. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 

Сада, Месној заједници „7. јули“ 

4. Годишњи извештај о раду Стамбене агенције Града Новог Сада за 2020. годину 

5. Годишњи ликвидациони извештај са стањем на дан 31. децембар 2020. године Јавног 

предузећа „Пословни простор“ Нови Сад – у ликвидацији, број: 07/2021 од 10. марта 

2021. године 

6. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

 Предлог решења о именовању директора Стамбене агенције Града Новог Сада  

 Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Пут“ Нови Сад  

 
 

Председница Скупштине је замолила  Службу  Скупштине Града Новог Сада да 

сачини и подели пречишћен дневни ред. 

 

На основу члана 90. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, а имајући 

у виду да се седница одржава у сали у којој мерење времена у електронском систему не 

функционише, председница Скупштине је предложила да се расправа ограничи на пет 

минута за одборнике и 10 минута за председнике одборничке групе.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог да се на овој 

седници Скупштине Града расправа ограничи на пет минута за одборнике и 10 минута за 

председнике одборничких група. 
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Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 

Ад. број: 4-4/2021-94-3-I 

1.  тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 

 У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Милан Палангетић, Бојан Радојевић, 

Роберт Колар, Ђула Киш, Мирка Лукић Шаркановић, Зоран Суботић и Саша Новаковић. 

 

 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 

СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 

СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА гласаће против Програма уређивања грађевинског 

земљишта за 2021. годину у целини. Наиме, ми смо у децембру месецу када се усвајао 

изворни Програм за ову годину гласали против, гласали смо против његове прве измене, 

гласаћемо данас и против ове друге измене зато што смо очекивали и желели да тај 

Програм буде далеко конкретнији, богатији, садржајнији у 2021. години у Граду Новом 

Саду. Са друге стране, Српска радикална странка подржава идеју да се у Новом Саду 

изгради Covid болница која ће се својим смештајним капацитетима, спомиње се неких 600 

лежајева, од тога колико смо схватили 200 за интензивну, а 400 за полуинтензивну негу 

значајно растеретити притиска инфективну клинику и Клинички центар Војводине у 

целини. Нема никакве сумње да борба са корона вирусом, без обзира на ову масовну 

вакцинацију, није готова и велико је питање када ће бити готова. Дакле, управо због тога 

Српска радикална странка је мишљења да је добро да се изгради Covid болница на 

територији Града Новог Сада која ће у крајњој линији остати у Граду и када се заврши 

епидемија вируса Covid-19, а и то мора стати једнога дана. Видећемо када. Уосталом сâм 

Градоначелник господин Вучевић је изјавио пре неколико дана, ако смо добро схватили, 

да ће у другој фази практично објекат овај највероватније се користити као градска 

болница, односно да ће бити установа секундарног нивоа или секундарног типа 

здравствене заштите. Српска радикална странка је мишљења да је Новом Саду неопходна 

градска болница. Подсетићу вас да смо ми покренули иницијативу још пре седам-осам 

година, да  Град би требао да уђе врло интензивно у решавање имовинско-правних односа 
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са Министарством одбране, са Војском Србије, не би ли, између осталог, као Град дошли 

у посед касарне Арчибалд Рајс у Футошкој улици у Новом Саду. Зашто напомињем баш 

ову локацију? Зато што је по мишљењу Српске радикалне странке управо локација овог 

објекта, дакле касарне Арчибалд Рајс, идеална за организовање Градске болнице због 

непосредне близине Јодне бање, Футошког парка и Клиничког центра Војводине у 

целини. Међутим, очито да је то прилично на дугом штапу, али ће и то у једном тренутку 

морати доћи на дневни ред. За разлику од појединих медија, портала и појединаца који су 

оштро критиковали изабрану локацију, Српска радикална странка не сматра да је 

изабрана локација за градњу Covid болнице у првој фази лоша. Наиме, иако то у овом 

моменту можда није случај морамо бити свесни чињенице да ће у наредних 10, 15 или 

највише 20 година Мишелук бити најатрактивније место за живот у Новом Саду. Тамо ће 

нићи Град у Граду и то су чињенице. Без обзира  на ове прилично кратке рокове, чујемо 

да болница треба да буде изграђена, ако се не варам, за четири месеца. Ми очекујемо да се 

изгради квалитетно у складу са свим грађевинским нормама и принципима, да не би 

дошли у ситуацију као са Covid болницом у Батајници, где су се проблеми десили оног 

момента када је болница отворена где се видео читав низ пропуста у том грађевинском 

смислу. Дакле, надамо се да то у Новом Саду неће бити случај и да ће се поштовати, 

понављам, сви грађевински принципи и норме. Дакле, разумели сте, ми ћемо гласати 

против Програма грађевинског земљишта у целини, али немамо ништа против и 

подржавамо идеју да се изгради Covid болница на територији Града Новог Сада.“ 

 

 Милан Палангетић: „Наиме, основни циљ измене и допуне Одлуке о Програму 

уређивања грађевинског земљишта јесте стварање оптималних услова за изградњу Covid 

болнице на локалитету Мишелук III. Наиме, како би адекватно одговорили овој врло 

тешкој и исцрпљујућој борби са корона вирусом, намеће се потреба и пре свега обавеза 

изградње оваквог објекта. Овај објекат, због своје важности и статуса од националног 

значаја, захтева максимално убрзање свих процедура и пратећих активности и управо из 

тог разлога овај објекат биће под ингеренцијом Министарства одбране. Сматрам да Нови 

Сад није одабран само због свог географског положаја за место где ће се ова установа 

градити, пре свега сам мишљења да је допринело томе поверење које републичке власти и 

председник Републике Александар Вучић имају у градску власт предвођену 

Градоначелником Милошем Вучевићем и у способност истих да ће овај пројекат 

реализовати успешно, надамо се без већих проблема и у задатим временским оквирима. 

Кад смо код временских оквира, почетак радова предвиђен је за крај овог месеца, док је 

завршетак радова најкасније предвиђен за 1. септембар. Што се тиче вредности ове 

инвестиције, неопходна средства ће бити у износу од 250.000.000,00 динара, финансијска 

конструкција затворена на следећи начин: 150.000.000,00 динара се преузима из буџетске 

резерве Града Новог Сада, док преосталих 100.000.000,00 се пребацује са позиције 4.2. 

односно инфраструктурно опремање индивидуалних локалитета. Желим да напоменем да 

ово прераспоређивање средстава неће никако негативно утицати на даљу реализацију 

започетих и планираних активности. Сâм објекат биће капацитета, као што је колега 

Јакшић већ навео, 600 лежајева, од тога 400 лежајева намењено је за полуинтензивну негу 

и 200 лежајева намењених за интензивну негу.  Што се тиче инфраструктурне 

опремљености овог локалитета, ситуација је следећа: сви водови, мреже и  инсталације су 

доведене фактички до руба ове парцеле и биће неопходно даље развођење и повезивање 

са даљим објектом. Пре свега мислим на инсталације и мреже следећег типа: водоводна и 
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канализациона мрежа, електро мрежа, затим гасовод, с обзиром да ће грејање да се врши 

преко сопствене котларнице, затим постављање урбаног мобилијара, расвете, 

хортикултурно уређење и тако даље. Што се тиче правно имовинских односа ситуација је 

решена на следећи начин: парцеле које су у власништву Града биће пребачене у 

власништво Републике, док ће парцеле које су у власништву физичких и правних лица 

бити откупљене од стране Републике. Оно што је такође важно да напоменем јесте да ће 

ова установа, по окончању борбе са корона вирусом, остати у својој пуној функцији и 

капацитету и да ће остати на располагању здравственом сектору. Због свега овог што сам 

данас навео као и чињенице да имамо расправу о објекту који је од националног значаја , 

позивам све одборнике и одборнице да подрже ову измену допуне, јер Србија и Нови Сад 

иду напред.“ 

 

 Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – Милош Јовановић: „Одборничка група ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА СРБИЈЕ – 

Милош Јовановић  ће подржати ове две одлуке које су у вези са изградњом Covid болнице 

на Мишелуку. Ми се годинама уназад залажемо и то смо ставили у наш програм изградњу 

градске болнице. Сматрамо да је ово добра могућност да дођемо до прво једног облика 

болнице који ће имати специјалну намену а да се током времена та болница 

трансформише у градску болницу. Зато ћемо подржати ову одлуку. Ми смо гласали 

против Одлуке о уређивању градског земљишта у целини, али ову измену ћемо подржати. 

Осим тога, ми смо задовољни са избором локације. Сматрамо да је ова локација добра и 

да је осим тога што је саобраћајно адекватна, пружа се могућност да развојем 

инфраструктуре на тој страни, односно на Мишелуку, тај део Града добије пуни 

потенцијал у развоју у будућности. Сматрамо да су друге локације, које су биле у 

оптицају, за које смо чули из медија, а то је на Футошком путу, на Булевару Европе, 

сматрамо да су те локације биле неадекватне  превасходно због саобраћајног колапса који 

имамо у тим деловима Града и због инфраструктуре која је до сада била оптерећена до 

свог максимума, тако да један тако велики објекат на тим локацијама никако не би био 

адекватан и не би могао да без неких озбиљних последица по Град буде изграђен. Такође, 

сматрамо да је добро што се објекат гради од нуле, а не да се неки стари објекат 

преправља, јер прво што ће цена изградње самог објекта бити знатно јефтинија, односно 

нижа, а друго ти објекти о којима се говори у медијима су једноставно објекти из XIX 

века који би за своје преправљање изискивали огромна материјална средства и дуги 

временски период да би се привели намени. Такође, један од тих објеката је под 

заштитом, тако да такође не би могао да буде узет у обзир за изградњу једне овакве 

болнице. Дакле, ми ћемо подржати Одлуку о измени грађевинског земљишта, уређењу 

грађевинског земљишта, сматрамо да је локација добра, сматрамо да је то почетак 

изградње градске болнице и радујемо се што ће Нови Сад добити, надамо се у 

предвиђеном року, болницу која ће моћи да помогне у борби са пандемијом Covidа 19.“  

 

Роберт Колар, председник Одборничке групе „Војвођански фронт – Лига 

социјалдемократа Војводине“: „Врло кратко с обзиром да сам се већ обратио медијима на 

ову тему, Одборничка група Лиге социјалдемократа Војводине ће са великим 

задовољством гласати за тачке које се односе на припрему изградње у првој фази на 

жалост Covid болнице а потом новог објекта у служби здравствене заштите у Новом Саду. 

О разлозима због којих ћемо ми гласати не бих одузимао време, зато што је мање-више 
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већ све речено од колегиница и колега, чак и од оних колега који су рекли да ће гласати 

против је речено и шта је бојазан, шта су могуће опасности и добро је  да смо и то чули 

јер верујем да може да буде само корисно да се не направи ни једна грешка у овом заиста 

значајном пројекту. Једино што могу да кажем је да, с обзиром да је 15 година за неки дан 

колико Лига социјалдеократа Војводине изградњу градске болнице за коју ми верујемо да 

ће да прерасте једног дана ова Covid болница, готово 15 година је то наша тема број један 

у свим и предизборним и каснијем политичком животу. Нажалост нисмо успели да је 

подржавамо и подржимо раније. Захвални смо што је то прилика данас и зато ћемо са 

великим задовољством гласати „за“.“ 

 

Ђула Киш, председник Одборничке групе Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor István 

– Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор: „Одборничка група Савеза војвођанских 

Мађара ће подржати Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о Програму 

уређивања грађевинског земљишта за 2021. годину. Како смо чули најзначајнија измена 

ове тачке дневног реда је изградња COVID болнице и која ће у будућности, надамо се, 

постати градска болница. Без стабилног буџета Града не бисмо могли ући у овај програм. 

Било је одборника који су исмевали када смо прошле године усвајали ребаланс буџета 

Града Новог Сада, да не познајемо те неке економске ситуације, законитости у струци, а 

ми смо рекли да увек подржавамо један стабилан, стално растући буџет Града Новог Сада 

и са једним делом не искоришћених средстава, а која и данас помажу да изградимо ову 

болницу. Тада смо и нагласили да увек подржавамо такво руковођење јавним 

финансијама које се односи домаћински као према својој кући у којој ради, има своје 

резерве, није у дуговима и ако треба да реагује онда може да уложи, као што је у овој 

ситуацији који имамо данас. Ова изградња је само једна тачка у целокупном развоју Града 

Новог Сада. У овом граду се води рачуна о запошљавању грађана, омогућавање повољне 

климе за улагање домаћим и страним инвеститорима и тиме не само да смањујемо 

незапосленост, него и омогућавамо да присутним високо техничким производњама 

вратимо део наше омладине која се налази негде у белом свету радећи неке послове који 

нису атрактивни за то тамо становништво, али због разлике у приходима једноставно 

наши грађани прихватају тај посао. Данас се у Новом Саду све више развија високо 

технолошка производња, а са тим и редовна примања запослених са тенденцијом раста. Ја 

сам поносан, наша одборничка група је поносна на те добре односе између Србије и 

Мађарске на рад заједничких влада, две скупштине држава где су разменили искуства у 

вези економских тема, везано у вези битних питања као што је и повратак омладине, 

повратак младих породица из развијених земаља света. Ти резултати не би постојали да 

нисмо организовани на нивоу државе, с једне стране финансирање свих тих пројеката 

који треба да се развију у Граду Новом Саду и велика средства су улагана и од стране 

оних земаља, развијених земаља који су хтели да из дела целе Источне Европе привуку и 

одвуку радну снагу. Пошто Град има стабилан развој економије, можемо бринути о 

заштити животне средине. Могу само пар речи да говорим, да ћемо развити регионални 

центар за управљањем отпадом, можемо улагати у пречистач отпадних вода, набавку 

електричних аутобуса уместо улагања у шински превоз и спољашње електричне водове 

који руже тај превоз, а видимо и тему и надовезујем се на тему градске болнице која је 

исто, ево чујем, десет, петнаест година већ тема. Нико није сео да ту тему одради. Данас 

имамо једну значајну и велику могућност да обезбедимо Граду своју болницу. Могу још 

набрајати, можемо набрајати у бициклистичке стазе, можемо суфинансирати куповину  
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бицикала и финансирање свих осталих програма који се тичу заштите животне средине. 

Развијамо обилазни  саобраћај за тешки теретни саобраћај, изградњу моста, једног, другог 

обиласка великог протока возила са сремске стране, улагање у развој пешачког моста који 

ће бити туристичка атракција и све до момента развоја туризма и не смемо заборавити да 

следеће године, мало више од пола године ћемо бити Европска престоница културе, где 

ће се број туриста знатно и брзо повећавати из дана у дан. Обнављамо предграђе Тврђаве, 

оронуле зграде, старе фабрике, нису запостављене теме као што је предшколска установа 

са бесплатним боравком деце, годишњом картом за градски и приградски саобраћај за 

школску децу у висини од 5.000,00 динара, бесплатним уџбеницима.“ 

 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Ђулу Киша и 

замолила га да се држи теме дневног реда. 

  

 Ђула Киш, председник Одборничке групе Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor István 

– Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор: „Све је то повезано са стабилним буџетом 

Града, једноставно толико имамо тема у вези тога да повежемо, јер да није тако данас 

Град Нови Сад не би ставио тачку дневног реда изградња COVID болнице, а нисмо 

запоставили ни једну тачку која се тиче грађана у вези социјалне заштите, пројектима за 

спорт и омладину, културу, изградњу нових вртића, проширивање, модернизација 

капацитета школа, факултета. На крају, ја се опет враћам на основни постулат – само са 

стабилним и растућим буџетом можемо остварити све зацртане планове за развој Града. 

Зато су потребни бројни услови који ће омогућити грађанима да улажу у развој, имају 

могућност за запошљавања и добре зараде, а са друге стране да имамо ово добро 

руководство Града које ће те све приходе ка развоју и квалитету живота грађана. То све 

сада имамо, располажемо тиме и због тога подржавамо измене и допуне Одлуке о 

Програму уређивања грађевинског земљишта за 2021. годину.“ 

 

 Мирка Лукић Шаркановић: „Данас сам заиста јако срећна и задовољна зато што 

имамо прилику да најавимо изградњу COVID болнице у Новом Саду која је већ 

направљена у Батајници и Крушевцу и која је у великој мери ослободила, односно 

растеретила бројне установе у Београду и на југу Ниш и ниже. Дакле, када смо пре, сада 

већ више од годину дана добили ову нову болест са којом се нисмо раније сусретали и 

која нас је затекла, да тако кажем, односно затекла својим интензитетом и својом 

дужином. Нисмо очекивали да ће да траје толико, нисмо очекивали да ће овакве 

последице да дâ, нити овакве жртве. Наше здравство, здравство Града Новог Сада се 

оријентисало тако да се што оптималније организује да би могли да на неки начин 

покријемо, да тако кажем, и COVID пацијенте, али и наше пацијенте који су увек били 

наши пацијенти, нису били инфективни пацијенти. То смо успевали и заиста 

надчовечанским  напорима, то је трајало и то траје и дан данас. Клинике су реновиране и, 

неко је овде рекао, потребно је градити нову болницу према савременим концептима како 

се праве болнице, јер заправо, све те старе болнице које су направљене су реновиране, али 

оне нису планиране за данашњи ниво медицине, за данашњи рад и једноставно, све се то 

брзо похаба и врло брзо се све врати на старо. Самим тим ни капацитети нису такви, јер 

постоје преграде, постоје носећи зидови који се не смеју рушити итд. Да не узлазим сада у 

те детаље, пошто сам доста учествовала у тим реновирањима свих тих наших клиника, 
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али хоћу да кажем да су свакако добро послужиле и да и дан данас добро служе  пре свега 

доброј организацији и пре свега захваљујући схватању свих здравствених радника и, 

наравно, нашег руководства да је потребно да сабијемо своје редове, да их збијемо и да 

некако одговоримо на ово што нас је снашло. Надамо се да корона неће трајати  

бесконачно и надамо се да корона неће трајати, бар не у овом интензитету. Сигурно ће 

постојати, она се неће тако лако од нас опростити и верујем да ће доћи и друге болести, 

неке друге нове заразне болести и да нам у сваком случају ова болница заиста треба. Јако 

треба, насушна је наша потреба, зато што има све више болесних људи, све је више, 

нажалост, болесних људи од разноразних болести, немамо секундарну здравствену 

установу, немамо градску болницу која нам је потребна и, на крају, реновиране су неке 

клинике које су можда могле бити градска болница, а ламела Б и Ц терцијална 

здравствена установа, док би ова, COVID болница, рецимо, ако не буде могла остати и 

даље COVID, односно не COVID него болница за такве ситуације. Што се тиче саме 

локације, мислим да је перфектна. Збијати још једну болницу у Град схватамо ми који 

радимо тамо. То је једноставно једна катастрофа у којој је велика гужва, поготову када су 

некакви шпицеви. Тада не могу да приђу ни кола хитне помоћи, не могу да приђу ни 

оболели, нико. Настаје нервоза, настаје једна општа паника у којој, наравно, жртва је 

пацијент и ми који тамо радимо у тим здравственим установама. Мислим да, с обзиром на 

тенденцију развоја Града на другу обалу Дунава, што је заиста и похвално, потребна је 

једна таква установа и на другој страни, а не само то, већ сматрам да је потребно да ту, у 

ствари постоји доста простора, места за паркинг, да има места за сву инфраструктуру 

помоћну, јер ми знамо шта све треба да има једна болница и које пропратне садржаје та 

иста болница треба да има и са друге стране, пацијенти могу и из Града и са стране да 

дођу. Треба појачати линије градских аутобуса, евентуално, у перспективи можда 

изградити још неки мост или нешто, то је сада перспектива, али говоримо о развоју Града 

у перспективи јер ће тамо бити велико насеље и са те стране сматрам да је заиста добро 

од основа, од почетка једну такву болницу која ће нам помоћи да ми можемо на прави 

начин лечити пацијенте да ли инфективне или било које друге. И, оно што је јако важно, 

ту је Институт за плућне болести у Сремској Каменици, јако близу, где пацијенти могу да 

имају једну подршку са те стране високо стручних лица. Одборничка група 

„Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена партија (ЈС)“ ће са задовољством 

гласати за овај предлог.“   

 

Зоран Суботић: „Одборничка група АЛЕКСАНДАР ШАПИЋ -  ПОБЕДА ЗА 

НОВИ САД - РУСКА СТРАНКА ће са задовољством гласати за овај предлог. Не само 

због одабира локације, већ због тога што у најавама стоји да ће то једног дана прерасти у 

градску болницу која је Граду Новом Саду одавно била потребна. Беспотребно је причати 

о томе колико ће ова пандемија трајати, јер то, напросто, нико од нас не зна, нити ико у 

свету може предвидети. Евидентно је да нас је задесило нешто најгоре што није 

забележено од XIV века, од појаве куге, од појаве шпанске грознице из прошлог века. 

Иако је смртност ове пандемије и овог COVID-a мања него што је некад била, 

захваљујући напретка у медицини, евидентно је да су нам установе овакве врсте 

потребне, не само у Новом Саду, него уколико ово зло се настави, биће потребне и у 

другим градовима, али се сви скупа надамо да ће ова пандемија једног дана стати. Ја још 

једном понављам да ће наша одборничка група са задовољством гласати за овај предлог и 

да је локација коју су бирали, изабрана на прави начин и ја им на томе честитам.“ 
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 Саша Новаковић, председник Одборничке групе Покрет обнове Краљевине 

Србије: „Чули смо овде доста тога од претходника, тако да ја се не бих понављао. Веома 

је важно да ћемо имати унапређење здравствене заштите која је у претходном периоду 

била запостављена и мислим да је веома важно и за Град Нови Сад и за Републику Србију 

да у будућности имамо једну овакву установу. Због свега наведеног и оног што смо чули 

овде, Одборничка група Покрет обнове Краљевине Србије гласаће за измену Програма.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила  на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допуни Одлуке о Програму уређивања грађевинског земљишта за 2021. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА 

ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 351-1/2021-248-І 

2.  тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕИЗГРАЂЕНОГ ГРАЂЕВИНСКОГ 

ЗЕМЉИШТА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА У ЈАВНУ СВОЈИНУ 

РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ, НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Пред вама је Одлука о отуђењу неизграђеног грађевинског земљишта у 

јавној својини Града у јавну својину Републике Србије, непосредном погодбом, без 

накнаде. Као што смо у претходним излагањима и чули, ја ћу се само кратко надовезати 

на претходну тачку, ако ми председница дозволи, да просто спојим своје излагање пошто 

су и једна и друга узрочно последичне. Прва тачка се тиче измене, односно Одлуке о 

изменама и допунама уређења грађевинског земљишта у оквиру које је Град предвидео 
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средства од 250.000.000,00 динара за изградњу неопходне комуналне и саобраћајне 

инфраструктуре. Под тим подразумевам комплетну канализациону мрежу: фекалну и 

атмосферску канализацију, водоводну мрежу. Комплетну саобраћајну мрежу која ће бити 

изграђена: пешачке стазе, аутобуска стајалишта, семафорска сигнализација и све оно 

друго што је неопходно. Хортикултурално уређење и све друго што је неопходно да буде 

у оквиру самог објекта који ће представљати CОVID болницу данас, а надам се у што 

скоријој будућности неће више бити потребе за лечењем тих инфективних болести, 

односно ове пошасти са којом смо се сусрели, него да ће у будућности то представљати, у 

зависности од одлуке Министарства здравља и свих других надлежних институција, да ће 

то представљати секундарни ниво здравствене услуге према нашим грађанима, али и 

уопште грађанима Војводине. Сигурна сам да Нови Сад није случајно изабран као град у 

ком ће бити изграђена COVID болница, имајући у виду да се тако важан стратешки 

пројекат у тако кратким роковима који су задати за његову изградњу, може поверити само 

једној одговорној локалној самоуправи и након Крушевца и Батајнице, ево то ће се 

догодити у истим роковима и у Граду Новом Саду и ово је пројекат који превазилази само 

значај што се тиче Града и Војводине. Ово је национални пројекат, стратешки пројекат за 

целу Републику. Пројекат који ће обезбедити свакако и додатне капацитете и вишу 

здравствену заштиту нашим суграђанима. Јако ми је драго што сам чула све похвале 

претходних говорника и у смислу избора локације и у смислу чињенице да ће се објекат 

градити испочетка и да ће се градити по неким најсавременијим принципима који 

обезбеђују да у оквиру тих објеката функционише и буде примењена најсавременија 

технологија. Дуго се разматрало која ће то локација бити и морам напоменути да низ 

предуслова је морала локација да испуни да би била изабрана за локацију за изградњу 

COVID болнице. Претходна говорница је из струке, из области здравства, па је онда то на 

један детаљнији начин и описала, али свакако, поред приступних саобраћајница које 

морају да буду обезбеђене и низ других предуслова које су уско стручно из здравствене 

области морало бити испуњено, а са тим у вези се догодила и та чињеница да, поред 

локалитета који представља, да кажем, једну ваздушну бању, да се тако потрефи да те 

парцеле су у својини Града и да на један лак и брз начин можемо да преко 25.000м2, 

пребацити својину на Републику Србију, а Република Србија ће уписати корисништво 

Министарству одбране који ће бити носилац у смислу изградње саме COVID болнице, док 

ће Град Нови Сад, како смо већ и напоменули, у висини од 250.000.000,00 динара 

изградити сву неопходну инфраструктуру. Како су и урбанисти и у ранијем периоду када 

је плански документ потез Мишелук III усвајан, предвидели на самом локалитету 

изградњу објекта из социјално-здравственог домена, сматрали смо да је локација подобна 

и за изградњу објекта који ће бити из здравствене области, односно COVID болница 

данас, а надам се да ће у што краћем периоду то прерасти у једну болницу која ће 

пружати и све друге услуге. Капацитети, као што су претходни говорници изнели, већ у 

медијима Градоначелник је о томе говорио, нешто преко 600 лежајева,  400 лежајева на 

полуинтензивној и око 200 лежајева, нешто преко 200 лежајева на интензивној нези. То 

нису само објекти полуинтензивне и интензивне неге и пријемног одељења, то су и 

помоћни објекти који су у директној функцији саме болнице. Предлажем да гласате  за 

овакав Предлог одлуке, у смислу пребацивања права својине парцела које су у својини 

Града Новог Сада на Републику Србију. Ово је стратешки важан пројекат, ово је пројекат 

који је од великог значаја за Град Нови Сад, који чекамо дуго, који ће очигледно,  

омогућити да Град Нови Сад, након што ова пошаст прође, има градску болницу и да 
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нашим суграђанима на што бржи и адекватнији начин у сваком моменту можемо да 

пружимо здравствену услугу.“ 

 

    Председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  

 

  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о отуђењу 

неизграђеног грађевинског земљишта у јавној својини Града Новог Сада у јавну својину 

Републике Србије, непосредном погодбом, без накнаде. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела 

 

ОДЛУКУ 

О ОТУЂЕЊУ НЕИЗГРАЂЕНОГ ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА У ЈАВНОЈ 

СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА У ЈАВНУ СВОЈИНУ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ, 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ 

 

 (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 020-68/2021-I 

3. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ  

У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „7. ЈУЛИ“ 

 

 

 Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

 Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  

 

  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Месној заједници „7. јули“. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „7. ЈУЛИ“ 

 

 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 

председнице Скупштине. 

 

 

Ад. број: 020-77/2021-І 

    361-117/2021-І 

4. – 5. тачка дневног реда 

 ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ГОДИШЊИ ЛИКВИДАЦИОНИ ИЗВЕШТАЈ СА СТАЊЕМ НА ДАН 31. 

ДЕЦЕМБАР 2020. ГОДИНЕ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПОСЛОВНИ ПРОСТОР“ 

НОВИ САД – У ЛИКВИДАЦИЈИ, БРОЈ: 07/2021 ОД 10. МАРТА 2021. ГОДИНЕ 

 

 Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 

 

 Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 

 

 Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 

 

      Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 

овим извештајима. 

 

У претресу је учествовала Соња Радаковић. 

 

 Соња Радаковић: „Будући да је спојена расправа ја ћу се у свом излагању осврнути 

на Годишњи извештај о раду Стамбене агенција Града Новог Сада за протеклу 2020. 

годину. Као што смо могли да видимо у самом извештају, Стамбена агенција је доставила 

Градској управи за имовину и имовинско-правне послове Годишњи извештај. Из самог 

извештаја могли смо да видимо да је у првој половини протекле године завршена прва 

фаза на изградњи Ламеле VI, док је у току исте године завршена и друга фаза на 

поменутој ламели и, такође, крајем протекле године почела је изградња прве фазе на 

Ламели I у Улици Момчила Тапавице бб. На поменутој локацији предвиђено је укупно 
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шест ламела са укупно 173 стана различитих квадратура, што значи да ће 173 лица, 

односно 173 породице на овај начин стећи, или су већ стекле свој кров над главом. 

Стамбеном подршком наш Град Нови Сад показује да континуирано наставља 

спровођење једне врло одговорне социјалне политике ослушкујући константно потребе 

наших грађана. Станови се могу купити на 240 месечних рата без учешћа, док право на 

куповину стана имају лица која према Закону о становању, немају у свом власништву 

стан, односно непокретности. Финансијским програмом Стамбене агенције смо видели да 

су планирана средства у текућој 2021. години у износу од 163.000.000,00 динара за 

изградњу Ламеле I. Недвосмислено, наша локална самоуправа, односно Град Нови Сад, 

предвођен Градоначелником Милошем Вучевићем, наставља са својим мерама и 

активностима трудећи се да гради и сагради што више оваквих стамбених објеката и на 

овај начин помогне нашим грађанима који из социјалних, економских или неких других 

разлога нису у могућности да реше своје стамбено питање, како за себе, тако и за своју 

породицу. Сваки овакав вид стамбене подршке изузетно је добар и важан, јер се на овај 

начин смањује онај број лица којима је оваква врста помоћи неопходна, а уједно смањује 

се број оних лица који не могу без овакве врсте помоћи да остваре своје потребе за 

решавање стамбеног питања. Из свега приказаног у самом извештају можемо закључити 

да је Стамбена агенција Града Новог Сада пословала у оквиру планираних задатака из 

средстава рада, као што је свима познато да је непрофитна организација пословала без 

добити и без губитка. Нема дилеме да ће Одборничка група „Српске напредне странке 

Александар Вучић - за нашу децу“ са задовољством гласати о Извештају пословања 

Стамбене агенције Града Новог Сада. У прилог томе говори да већ пуних осам година, 

предвођени Градоначелником Милошем Вучевићем, константно Град Нови Сад 

ослушкује потребе својих грађана и константно унапређује социјалну политику. Овом 

приликом ћу искористити да и остале одборничке групе у парламенту позовем да поступе 

исто.“ 

 

 Руковођење седницом Скупштине преузела је MSc Јелена Маринковић 

Радомировић, председница Скупштине. 

 

 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег извештаја о раду Стамбене агенције Града Новог Сада за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 одборника 

гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Годишњи извештај о раду Стамбене агенције 

Града Новог Сада за 2020. годину. 
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 Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег ликвидационог извештаја са стањем на дан 31. децембар 2020. године Јавног 

предузећа „Пословни простор“ Нови Сад – у ликвидацији, број: 07/2021 од 10. марта 2021. 

године. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 одборника 

гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи ликвидациони извештај са стањем 

на дан 31. децембар 2020. године Јавног предузећа „Пословни простор“ Нови Сад  – у 

ликвидацији, број: 07/2021 од 10. марта 2021. године. 

 

 

Ад. број: 022-1/2021-67-I 

          022-1/2021-68-I 

          022-1/2021-69-I 

6. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И 

МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

 

 Предлог решења о именовању директора Стамбене агенције Града Новог Сада 

 Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Пут“ Нови Сад  

 

 Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

      Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Стамбене агенције Града Новог Сада. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 одборника 

гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

  

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад . 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 одборника 

гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД 

 

 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 одборника 

гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД 

 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 

упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање.  

 

 Пошто није било одборничких питања, председница Скупштине је закључила XIII 

седницу Скупштине Града Новог Сада у 10.58 часова. 
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